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جشن قهرماني بارسا 
در ال کلاسيکو به يک شرط

تساوي رئال و اتلتيکو، لطف بزرگي به بارسلونا بود و کاتالان ها را 
به قهرماني لاليگا نزديک تر کرد.

اتلتيکو در حالي به دربي مادريد رسيده بود که با 9 امتياز اختلاف، 
در رده دوم قرار داشت و نزديک ترين تعقيب کننده بارسا محسوب 

مي شد.
رئال هم در فاصله 13 امتيازي صدر قرار داشت و پيروزي اين تيم 
در دربي، لطف بزرگي به بارسا محسوب مي شد هرچند که نتيجه 
تساوي 1-1 که براي دربي به ثبت رسيد نيز بارسلونا و هوادارانش 
را خوشحال کرد. حالا بارسا تنها به 10 امتياز از 21 امتياز باقيمانده 
براي قهرمان شدن نياز دارد. در 7 بازي باقيمانده تا پايان رقابت ها، 
حتي اگر اتلتيکو همه 21 امتياز ممکن را نيز کسب کند، 89 امتيازي 
خواهد شد و اين در حالي است که بارسا هم اکنون 79 امتياز دارد و 
از آنجا که در بازي هاي مستقيم برابر اتلتيکو، نتايج بهتري کسب 
کرده، در صورت کسب 10 امتياز و رسيدن به عدد 89 نيز قهرماني 

اش مسجل خواهد شد.
بارسا در هفته هاي باقيمانده به ترتيب بايد به مصاف والنسيا)خانه(، 
سلتا)بيرون خانه(، ويارئال)خانه(، دپورتيوو)بيرون خانه(، رئال)خانه(، 

لوانته)بيرون خانه( و سوسيداد)خانه( برود.
بازي هفته 34 اين تيم با ويارئال به دليل همزماني با فينال کوپا 
دل ري به دو ماه ديگر موکول ش��ده و به همين دليل اگر اتلتيکو 
و بارسا تا ال کلاسيکو، بازي هاي خود را با برد پشت سر بگذارند، 
بارسا در ال کلاسيکو نمي تواند قهرماني خود را جشن بگيرد مگر 

اينکه اتلتيکو در هفته هاي پيش رو لغزش کند.

کاپلو اعلام بازنشستگي کرد
فابيو کاپلو، س��رمربي س��ابق آث ميلان، رئال مادريد، يوونتوس و 
تيم ملي انگليس، از دنياي مربي گري اعلام بازنشس��تگي کرد. 
کاپلو پس از نتايج ضعيفي که با جيانگسو سونينگ کسب کرده، 
از هدايت اين تيم کنار گذاشته شد و پس از اخراج اعلام کرد که 

ديگر هدايت تيمي را برعهده نخواهد گرفت.
کاپلو 71 ساله، 4 قهرماني سري آ و يک قهرماني چمپيونزليگ در 
دهه 90 با ميلان کسب کرد و سپس راهي رئال مادريد شد و با اين 
تيم نيز قهرمان لاليگا شد. ولي پس از اختلاف با مديران باشگاه 
از جمع سپيدپوش��ان جدا ش��د. او به ميلان بازگش��ت و سپس يک 
دوره در رم و يووه حضور داشت و با هر دو باشگاه قهرمان سري آ 
شد، هر چند قهرماني هايش با يووه به علت پرونده کالچوپولي از 

باشگاه پس گرفته شد.
کاپلو سپس راهي رئال شد و موفق شد قهرماني ليگ را از آن خود 
کند، سپس سرمربي ايتاليايي هدايت تيم ملي انگليس را برعهده 
گرفت و تا س��ال 2012 نيز هدايت س��ه ش��يرها را برعهده داشت. 
او سپس روسيه را به جام جهاني 2014 رساند ولي در يورو با اين 
تي��م ن��اکام ب��ود و پس از يورو 2016 از جمع روس ها نيز جدا ش��د. 
در س��ال 2017، او هدايت جيانگس��و را برعهده گرفت ولي در ماه 
مارس از اين تيم اخراج شد. ناکامي ايتاليا از رسيدن به جام جهاني 
باعث شد که شايعات در مورد حضور کاپلو روي نيمکت آتزوري 
مطرح ش��ود ولي حالا کاپلو اعلام بازنشس��تگي کرد تا اين شايعه 

نيز به کلي رد شود.

پيشخوان

ورزشی

مع��اون ورزش قهرمان��ي و حرفه اي وزارت ورزش و جوانان گفت: با 
توجه به پيگيري و درخواست اعضاي مجمع فدراسيون کشتي، وزارت 
ورزش و جوانان موافقت کرد که مجمع تا روز يکشنبه فرصت دهد 
تا مقدمات بازگشت خادم را فراهم کند در غير اين صورت تصميم 

ديگري گرفته خواهد شد.
به گزارش ايسنا، محمدرضا داورزني پس از برگزاري دومين مجمع 
فوق العاده فدراسيون کشتي درباره مباحث مطرح شده در اين جلسه 
اظهار کرد: حدود 4۵ روز پيش خادم از س��مت خود اس��تعفا داد و با 
برگزاري نخستين مجمع فوق العاده فدراسيون کشتي، اعضاي مجمع 
اين درخواست را داشتند تا فرصت يک ماهه اي را براي بازگشت خادم 
داشته باشند که اين موضوع مورد موافقت قرار گرفت. مردم از کشتي 
انتظارات زيادي دارند چرا که کشتي همواره در مسابقه هاي بين المللي 
س��بد ورزش ايران را پرمدال کرده اس��ت و به خاطر اهميتي که دارد 
هميشه زير ذره بين مردم و کارشناسان بوده است. به همين دليل براي 
همه مهم است که فدراسيون کشتي با ثبات باشد تا برنامه هايش را 

در بازي هاي آسيايي و رقابت هاي المپيک پيش ببرد.
مع��اون ورزش قهرمان��ي و حرف��ه اي وزارت ورزش و جوانان افزود: 
بلاتکليفي هاي اخير در فدراسيون کشتي باعث شد به برخي مسائل 
دامن زده شود و مردم نگران آينده کشتي باشند. وزارت نيز بر حسب 
تکليف قانوني خود بايد عمل مي کرد. طي درخواس��تي که اعضاي 
مجمع داشتند، بار ديگر دومين جلسه مجمع برگزار شد و برخي روساي 
هيات ها و نهادها نقطه نظرات خود را اعلام کردند و گفتند با توجه 
به مذاکرات انجام شده طي يک ماه گذشته، شايد شرايط لازم براي 

بازگشت خادم فراهم شده باشد و با چراغ سبز او مواجه شده اند.
وي خاطرنشان کرد: اعضاي مجمع در اين جلسه از وزارت ورزش و 
جوانان خواستند اين بار مجمع تکليف کند که خادم بازگردد. ما هم 
با توجه به اينکه همواره از فعاليت هاي همه فدراسيون ها و مخصوصا 
کشتي با توجه به اهميت آن حمايت کرده ايم نقطه نظرات دوستان را 

به خوبي گوش داديم و به وظايف قانوني خود عمل کرديم.
داورزني با بيان اينکه واگذار کردن مس��ئوليت ها از س��وي رييس 
فدراسيون کشتي به نايب رييس فدراسيون نمي تواند نافي مسئوليت 
او باش��د، خاطرنش��ان کرد: اگر اتفاقي در کش��تي بيفتد، باز رييس 
فدراس��يون اس��ت که بايد پاس��خگو باشد هرچند که تفويض اختيار 
کرده باشد. در اين جلسه بحث هاي زيادي مطرح شد. اعضا از وزارت 
خواستند با توجه به در پيش بودن عيد مبعث در روز شنبه، تا روز يکشنبه 
هفته آينده به آن ها فرصت بدهيم تا خادم کارش را در فدراس��يون 

آغاز کند که ما هم با اين درخواست موافقت کرديم.
وي افزود: اولويت اول و درخواس��ت ما اين بود که اين اتفاق بيفتد 
که خادم به فدراسيون بازگردد. بر همين اساس بار ديگر به مجمع 
اين فرصت داده ش��د تا چند روز آينده تلاش خود را براي بازگش��ت 
خ��ادم انج��ام ده��د. در کن��ار آن م��ا باز هم ت��لاش خواهيم که اين 

اتفاق بيفتد. 
داورزن��ي درب��اره برخي صحبت هاي مطرح ش��ده مبني بر مخالفت 
وزارت ورزش و جوانان با بازگشت رسول خادم به فدراسيون کشتي 
گفت: به چه دليل؟ مس��ئوليت صفر تا 100 ورزش کش��ور با وزارت 
ورزش و جوانان اس��ت. جدا کردن کش��تي از وزارت اس��اس و منطق 
درستي ندارد چرا که هر اتفاقي که در ورزش کشور و کشتي بيفتد، 
باي��د وزي��ر ورزش و جوانان پاس��خگوي نمايندگان مجلس و ديگر 
نهادها باش��د. هراتفاقي بيفتد کس��ي از روساي فدراسيون ها جواب 
نمي خواهد و دستگاه هاي نظارتي از وزارت ورزش وجوانان سوالات 
خود را مطرح مي کنند و وزارتخانه بايد پاس��خگو باش��د. کما اينکه 
دوستان سازمان بازرسي کل کشور نيز طي چند وقت اخير از وزارت 

ورزش خواستند موضوع رياست فدراسيون کشتي را تعيين تکليف 
کنند. طبيعي اس��ت طبق اساس��نامه و آيين نامه فدراس��يون ها ما نيز 
ت��لاش کردي��م به نحو احس��ن به وظايف م��ان عمل کنيم که فکر 

مي کنم اين اتفاق رخ داد.
وي خاطرنشان کرد: مطمئن باشيد بيشترين حمايتي که مي توان از 
يک رشته ورزشي چه در سطح استان ها و يا ستاد انجام داد، از کشتي 
داشته ايم و صدددرصد منابع را به کشتي اختصاص داديم. دوستان 
بدانند وقتي 8۵ يا 88 درصد اعتبارات وزارت ورزش و جوانان به اين 
وزارتخانه تخصيص يافته است و ما به کشتي صددرصد اعتباراتش را 

داديم، نشان دهنده حمايت ويژه ما از فدراسيون کشتي است.
وي با اشاره به تاکيد سلطاني فر بر حمايت از کشتي گفت: شخص 
س��لطاني فر اولين کس��ي بود که در برگزاري مسابقه هاي بين المللي 
کشتي در تبريز، خوزستان و يا منطقه آزاد اروند براي ميزباني شايسته 
از اين رقابت ها علاوه بر پيگيري مسئولان فدراسيون کشتي، شخصا 
پيگيري هاي ويژه اي انجام داد و با استاندار و ديگر مسئولان استان ها 
مذاکرات مفصلي داش��ت تا ميزباني ها به نحو شايس��ته اي برگزار 

ش��ود چرا که مس��ئوليت کلي رش��ته هاي ورزشي با وزارت ورزش و 
جوانان است.

داورزني افزود: برخي سعي مي کنند زاويه اي بين برخي فدراسيون ها 
و وزارت ورزش و جوان��ان ايج��اد کنن��د که اساس��ا اين کار درس��ت 
نيست. همه بايد در کنار هم تلاش کنيم که در مسابقه هاي مختلف 
تمامي رشته هاي ورزشي با قدرت حاضر شوند و مشکلي بابت هزينه 
مس��ابقه ها، برگزاري اردوها و... نداش��ته باشند و فکر مي کنم وزارت 

ورزش و جوانان در اين باره کارنامه قابل قبولي داشته است. 
معاون ورزش قهرماني وزارت ورزش و جوانان درباره انتشار هزينه ها 
و درآمدهاي فدراسيون کشتي در 4 سال گذشته و هزينه 39۵ ميليارد 
توماني اين فدراسيون طي 4 سال گذشته گفت: آن چيزي که براي 
ما ملاک اس��ت گزارش حس��ابرس قانوني فدراسيون هاست. عمده 
هزينه هاي اعلام ش��ده از س��وي فدراسيون کشتي پولي نيست. در 
س��ال هاي 94 و 9۵ و حتي 96 طبق گزارش��اتي که داريم در تامين 
منابع مالي فدراس��يون کش��تي تلاش هاي خوبي از سوي مسئولان 
فدراسيون انجام شده و اگر بخواهيم منصفانه نظر بدهيم تلاش ها 
بس��يار خوب بوده اس��ت. در تامين منابع مالي فدراس��يون کش��تي و 
وزارت ورزش هر کدام ۵0 درصد نقش داشتند. هم وزارت ورزش و 
هم فدراسيون کشتي تلاش هاي خوبي انجام دادند. البته در ميزباني 
مسابقه هاي مختلف توسط استان هاي مختلف منابع مالي خوبي نيز 
نصيب فدراس��يون کش��تي شد. آماري که شنيده ام نشان دهنده اين 
است که فدراسيون تلاش بسيار خوبي براي جذب منابع مالي داشته 
اما ملاک ما گزارش حس��ابرس قانوني فدراسيون هاس��ت که نشان 
مي دهد هم ما به وظيفه خود خوب عمل کرده ايم و هم فدراسيون 

تلاش هاي خوبي داشته است.
او در پاس��خ به اين س��وال که اگر خادم تا روز يکش��نبه بازنگردد چه 
تصميمي گرفته مي ش��ود گفت: تلاش همه دوس��تان اين است که 
اي��ن اتف��اق بيفت��د. خود من هم به مجمع اعلام کردم که ش��خصا با 
خادم تماس مي گيرم تا او به فدراس��يون بازگردد. اميدوارم که اين 

اتفاق بيفتد.
داورزني در پاسخ به اين سوال که آيا اين احتمال وجود دارد که کار 
به برگزاري سومين مجمع فوق العاده کشيده شود يا خير گفت: بعيد 
مي دانم. معاون ورزش قهرماني و حرفه اي  وزارت ورزش و جوانان 
درباره علت ممانعت از حضور خبرنگاران در اين مجمع گفت: به خاطر 
حفظ حرمت ها و حفظ برخي نکات اين تصميم گرفته شد تا مشکلات 

در داخل خانواده مطرح شود و دشمنان از آن سوء استفاده نکنند.

داورزني: برخي مي خواهند بين وزارت و فدراسيون ها زاويه ايجاد کنند

او به مجمع چراغ سبز داده است

فرصت بازگشت به خادم تا 26 فروردين

فاصله عجيب مسي و رونالدو در ضربات کاشته ترابي سرباز تراکتورسازي مي شود دعوت از بانوان ووشوکار به اردوي آسيايي
در پايان رقابت هاي انتخابي تيم ملي ووشوي 
بانوان، نفرات راه يافته به اردوها براي حضور 
در بازيهاي آسيايي معرفي شدند. رقابت هاي 
انتخابي تيم ملي ووشو بانوان، از صبح ديروز 
به ميزباني آکادمي ووشو و در دو بخش ساندا 

و تالو برگزار شد تا راه يافتگان به اردوي تيم ملي، براي آماده سازي خود 
جهت حضور در بازيهاي آسيايي 2018 جاکارتا معرفي شوند.

نف��رات راه يافت��ه ب��ه اردوي تيم ملي بانوان در اوزان مختلف به قرار زير 
است: وزن ۵2 کيلوگرم/ الهه منصورريان

وزن 60 کيلوگرم/ س��هيلا منصوريان، ش��هربانو منصوريان و صديقه 
دريايي

اما در بخش تالو، پس از اجراي فرم هاي مختلف، »زهرا کياني، حانيه رجبي 
و فاطمه حيدري« جواز حضور در اردوهاي تيم ملي را کسب کردند.

ملي پوش سايپا دفترچه اعزام به خدمت 
خود را به نظام وظيفه ارس��ال کرده و به 
زودي براي يکي از تيم هاي نظامي توپ 
خواهد زد. مهدي ترابي ملي پوش باشگاه 
سايپا که يکي از تاثيرگذارترين بازيکن اين 

تيم در فصل جاري ليگ برتر فوتبال ايران بوده است، دفترچه اعزام 
به خدمت خود را براي نظام وظيفه ارسال کرده و فصل بعد براي يکي 
از تيم هاي نظامي توپ خواهد زد. با توجه به ملي پوش بودن ترابي و 
کيفيت فني اين بازيکن، تراکتورسازي اصلي ترين گزينه مهاجم تيم 
ملي براي فصل بعد است. در صورت پيوستن ترابي به تراکتورسازي، 
اين بازيکن لباس قرمزپوشان تبريزي را در ليگ هاي هجدهم و 
نوزدهم بر تن خواهد کرد. در نيم فصل ليگ هجدهم صحبت هاي 

زيادي مبني بر سرباز شدن ترابي صورت گرفت.

ليون��ل مس��ي در اين فص��ل از لاليگا 
درخش��ش فوق العاده اي در گل کردن 

ضربات کاشته داشته است.
مس��ي در بازي برابر لگانس موفق به 
ثبت يک هت تريک شد. اين در حالي 

اس��ت که جدي ترين رقيب مس��ي يعني رونالدو، هنوز در اين 
فص��ل از لالي��گا موف��ق به زدن گل روي ضربات ايس��تگاهي 
نشده است. در مجموع مسي توانسته 2۵ گل از روي ضربات 
کاشته در لاليگا به ثمر برساند و رونالدو 19 گله است. پس از 
اين دو، روبرتو کارلوس با 16 گل، رونالدينيو با 1۵، دودا با 13، 

آسونسائو با 12 و ريوالدو با 11 گل قرار دارند.
در تمام رقابت ها مسي 34 ضربه کاشته را گل کرده و رونالدو 

با او فاصله اي دو گله دارد.

دفتر قراردادهای شرکت اب و فاضلاب سيرجان 

ش��رکت آب و فاضلاب س��يرجان  در نظر دارد : مقدار1000 تن کلرورفريک مايع با درجه خلوص 
٪2+40با برآورد تقريبی  38۵0000000 )س��ه ميليارد و هش��تصد و پنجاه ميليون ( ريال از محل 
اعتبارات داخلی از کارخانه های توليد کننده خريداری نمايد لذا از کليه واجدين ش��رايط دعوت به 
عم��ل م��ی آيد جهت دريافت اس��ناد مناقصه در س��اعت ه��ای اداری از تاريخ 1397/01/20 لغايت 
تاريخ 1397/01/23 به آدرس ، س��يرجان ، خيابان قدس ، ش��رکت آب و فاضلاب س��يرجان – دفتر 

قراردادها مراجعه نمايند.
مبلغ تضمين شرکت در مناقصه : 192۵00000 ) يکصدو نود ودو ميليون و پانصد هزار ( ريال  می 

باشد که بايد به يکی از صورتهای مشروحه ذيل به دستگاه مناقصه گزار تسليم شود : 
الف( ضمانتنامه بانکی به نفع شرکت آب و فاضلاب سيرجان و در قالب اوراق بهادار بانکی با شماره 

سريال و دارای مهر و امضاء پر فراژ بانک صادر کننده.

ب( رسيد بانکی واريز وجه مزبور به حساب شماره 329۵49۵۵20 بانک ملت شعبه ميدان آزادی به 
نام شرکت آب و فاضلاب سيرجان

تاريخ تحويل پيشنهاد قيمت تا پايان وقت اداری روز چهارشنبه مورخ 1397/02/0۵ در محل دبيرخانه 
شرکت آب و فاضلاب سيرجان می باشد.

تاريخ بازگشايی پاکات پيشنهادی ساعت 11 صبح روز پنجشنبه   مورخ 1397/02/06 می باشد.
به پيش��نهاد های فاقد امضا، مش��روط، مخدوش و پيش��نهاداتی که بعد از مدت مقرر واصل ش��ود 
مطلقا ترتيب اثر داده نخواهد شد.اين پيشنهاد تا مدت 90 روز از تاريخ اتمام مهلت تسليم پيشنهاد 

ها معتبر می باشد.
هزينه درج آگهی به عهده برنده مناقصه می باشد.

ساير اطلاعات و جزئيات مربوطه در اسناد مناقصه مندرج است. 

»مصرف بی رويه آب، مانع بهره مندی ديگران از اين موهبت الهی است«

آگهی مناقصه عمومی )يک مرحله ای(  شماره97/01/1/1 م شرکت	آب	و	فاضلاب	سیرجان	

نوبت	دوم

-

به اطلاع می رس��اند در اجرای موافقت اصولی ش��ماره 43/6908/ ص مورخ  
96/08/03 ات��اق اي��ران، مجمع عمومی موسس��ين انجم��ن جوانان کارآفرين 
اس��تان گلس��تان در روز ش��نبه، 1۵ ارديبهش��ت ماه 97 ساعت 10:00، در محل 
اتاق بازرگانی، صنايع، معادن و کش��اورزی گرگان با رعايت تش��ريفات قانونی 

برگزار می شود. 
بدينوس��يله از کلي��ه فعالي��ن اقتصادی درح��وزه مربوطه جهت ثبت نام و عضويت 

درانجمن مذکوردعوت بعمل می آيد.
دستور	جلسه	:	

• بررسی و تصويب اساسنامه 
•انتخاب اعضای هيئت مديره و بازرسان 

•تعيين وروديه و حق عضويت 
•تعيين روزنامه کثير الانتشار 

•ساير موارد 
شرایط	ثبت	نام:

کليه فعالين اقتصادی استان با داشتن سن حداکثر39 سال تمام ميتوانند با داشتن 
شرايط زير به عضويت انجمن جوانان درآيند:

الف – داشتن تابعيت ايرانی
ب- دارا بودن کارت بازرگانی يا کارت عضويت  معتبر در اتاق بازرگانی، صنايع، 
مع��ادن و کش��اورزی استان/شهرس��تان برای اعضای ات��اق و دارا بودن روزنامه 
تاس��يس از اداره ثبت ش��رکتها و موسس��ات تجاری مبنی بر ثبت ش��رکت تجاری 

در استان و گواهی دانش بنيان بودن از معاونت علمی فناوری رياست جمهوری 
برای شرکتهای دانش بنيان

ج – پذيرش و رعايت مفاد اساسنامه
د –ارائه فيش واريزی به مبلغ 1/000/000 ريال بصورت علی الحساب به شماره 
حساب010391۵۵87003 بانک ملی شعبه مرکزی اتاق بازرگانی،صنايع، معادن 

وکشاورزی گرگان 
تبصره 1 : در خصوص اش��خاص حقوقی، مديرعامل يا رئيس هيات مديره  بايد 
ش��رط س��نی حداکثر39س��ال را حائز باشد. بديهی اس��ت صرفاً اين فرد به عنوان 

نماينده شخص حقوقی در انجمن جوانان مورد پذيرش خواهد بود.
تبصره 2 : شرکتهای استارآپ، با رعايت بندهای الف، ج و د اين ماده، می توانند 
با اخذ تاييديه از اتاق بازرگانی، صنايع، معادن وکش��اورزی اس��تان به عضويت 

انجمن جوانان در آيند.
ح- کپی کارت ملی

ه-ارائ��ه درخواس��ت کتبی مبنی بر کانديدات��وری هيات مديره و بازرس بارعايت 
تبصره2 ماده 26 اساسنامه مبنی بر دارا بودن حداکثر سن 38 در زمان انتخابات

آخرين مهلت  ثبت نام :  10  ارديبهشت 97
کسب اطلاعات بيشتر : 

گرگان، خيابان ش��هيد نامجو) دوم لش��گر(، نبش کوچه هش��تم، اتاق بازرگانی، 
صنايع، معادن و کشاورزی گرگان

تلفن 01732229799 داخلی 221 امور تشکل ها

آگهی فراخوان دعوت به مجمع عمومی موسسين
انجمن جوانان کارآفرين استان گلستان

محکوم له : پروانه ولدي گرميانه فرزند علي احمد محکوم عليه : علي عباسي مجهول المکان پيرو اگهي هاي منتشره در جرايد بدينوسيله به علي عباسي 
که مجهول المکان مي باشد ابلاغ مي شود طبق اجرائيه صادره از شعبه 12 شوراي حل اختلاف کرمانشاه در پرونده کلاسه 960269 وبه موجب دادنامه 
ش��ماره 96099786092004۵8 مورخ 1396/9/12 صادره از ش��عبه 12 ش��وراي حل اختلاف کرمانش��اه محکوم عليه محکوم اس��ت به الزام به تنظيم سند 
رسمي يک خط تلفن همراه شماره 09128679492 در حق محکوم له مي باشد پرداخت نيم عشر حق اجرا و نيز هزينه هاي اجرائي برعهده محکوم عليه 
مي باش��د . بديهي اس��ت با توجه به غيابي بودن حکم اجراي حکم غيابي منوط به معرفي ضامن معتبر يا اخذ تامين مناس��ب از محکوم له يا ابلاغ واقعي 
اجرائيه به محکوم عليه مي باشد لذا مفاد اجرائيه صادره يک نوبت در اجراي ماده 73 آ.د.م وماده 9 قانون اجراي احکام مدني در يکي از جرايد کثيرالانتشار 
درج مي گردد تا ظرف ده روز پس از انتش��ار اگهي نس��بت به اجراي مفاد اجرائيه اقدام گردد . در غيراينصورت واحد اجراي احکام طبق مقررات نس��بت به 

اجراي مدلول اجرائيه ووصول هزينه اجرايي اقدام خواهد نمود .
دبير شعبه 12 حقوقي شوراي حل اختلاف شهرستان کرمانشاه - فروزان منصوري

سرمربي تيم ملي فوتبال نوجونان مي گويد سه دروازه بان 
اين تيم بعد از ش��رکت در تمرينات تيم ملي بزرگس��الان 
از نظر ش��خصيتي رش��د کردند. به نقل از ايسنا، تيم ملي 
فوتب��ال نوجوان��ان از چندين روز قب��ل اردوي تدارکاتي 
خود را در مشهد آغاز کرد و توانست از امکانات ورزشگاه 
ام��ام رض��ا )ع( ب��راي برگزاري تمرين و بازي دوس��تانه 

استفاده کند.
عباس چمنيان، س��رمربي مش��هدي تيم ملي فوتبال نوجوانان در گفت 
و گو با ايس��نا، با ابراز رضايت از برگزاري اردو در مش��هد و اس��تفاده از 
امکانات ورزش��گاه امام رضا )ع( اظهار کرد: ما ش��نبه در اين ورزش��گاه 
تمري��ن کردي��م و ديروز هم بازي داش��تيم. فردا هم بازي داريم. بازي 
کردن در ورزشگاه فرصت طلايي براي بازيکنان در رده نوجوانان است 
که در ورزشگاه با ابهتي مانند اين مجموعه کسب تجربه کنند. کيفيت 

چمن ورزشگاه براي برگزاري بازي دوستانه بسيار خوب بود.
او با اش��اره به اس��تقبال بازيکنان و مربيان فوتبال پايه از تمرين اين 
تي��م گف��ت: روز ش��نبه جمع زيادي از مربي��ان و بازيکانان فوتبال پايه 
تمرين ما را مش��اهده مي کردند. اين موضوع براي بازيکنان جوان ما 
هم خيلي خوب بود ش��روع س��ال 97 با حضور در مش��هد بود. به غير از 
مس��ائل فني، توفيق زيارت حرم حضرت علي ابن موس��ي الرضا )ع( 
هم نصيب ما ش��د. س��رمربي تيم ملي فوتبال نوجوانان درباره ديدار با 
کارل��وس ک��ي روش درب��اره وضعيت تيمش گفت: اين ديدار به چهارم 

ارديبهش��ت موکول ش��د. قطعا تا نهم ارديبهش��ت و پنج 
روزي ک��ه در ته��ران هس��تيم، با او دي��دار مي کنيم. ما از 
طري��ق م��ارکار آقاجانيان و اوس��يانو کروز با کي روش در 
ارتباط هستيم. چمنيان درباره برگزاري بازي هاي دوستانه 
با تيم هاي خارجي گفت: خوش��بختانه ش��رايط فراهم شد 
تا س��ه بازي در مش��هد داش��ته باش��يم. صرف نظر از رقبا، 
دو بازي در ورزش��گاه امام رضا داش��تيم و س��عي مي کنيم 
بازي سوم در ورزشگاه ثامن باشد. نهم ارديبهشت ما به قطر مي رويم 
و با تيم ملي تونس و قطر بازي مي کنيم. 2۵ ارديبهش��ت هم به چين 
مي روي��م و آن ج��ا دو، س��ه ب��ازي با چين، ژاپن و مغولس��تان خواهيم 
داشت. او درباره حضور دروازه بان هاي تيم ملي نوجوانان در تمرينات 
تيم ملي بزرگس��الان اظهار کرد: هر کدام دو جلس��ه در اين تمرينات 
بودند. اين تمرينات به بچه ها شخصيت داد. احساس مي کنيم آنها به 
لحاظ شخصيتي بزرگ تر شدند. اين موضوع به ما کمک مي کند. اين 
اتفاق مي تواند مسير پيشرفت را هموارتر کند و به بازيکنان جوان ايده 
مي دهد. سرمربي تيم ملي فوتبال نوجوانان درباره استفاده از مجموعه 
PEC در کم��پ تيم ه��اي مل��ي گفت: براي ريکاوري در اردوهاي قبل 
از عيد از اين مجموعه اس��تفاده کرديم. مجموعه تمريني خيلي خوبي 
است. اگر چه الان اولويت با تيم ملي بزرگسال است اما در ادامه همه 
تيم ها از آن استفاده خواهند کرد. اين مجموعه يک زيرساخت ماندگار 

است و مي تواند در همه ادوار به تيم ملي کمک کند.

روایت	چمنیان	از	حضور	دروازه	بان	هاي	نوجوان	در	تمرین	تیم	کي	روش

محمد صلاح، ستاره ليورپول، براي چهارمين بار در اين فصل، 
عنوان بازيکن ماه ليگ برتر را از آن خود کرد. صلاح که در تابستان 
گذش��ته از رم به ليورپول پيوس��ت، در اولين فصل حضورش در 
آنفيلد فوق العاده ظاهر ش��د و در حال حاضر با 29 گل زده، در 
صدر جدول گلزنان ليگ برتر قرار دارد. او مي تواند با زدن 3 گل 

ديگر، رکورد جديدي در ليگ برتر به نام خود ثبت کند.
 در حال حاضر رکورد بيشترين گل زده در يک فصل ليگ برتر، با 
31 گل در اختيار آلن شيرر، کريس رونالدو و لوئيس سوارز است. 
او که پيش از اين در ماه هاي نوامبر، دس��امبر و فوريه به عنوان 
بازيکن ماه انتخاب شده بود، در ماه مارس هم توانست با پشت 
س��ر گذاش��تن ستاره هاي تاتنهام، دله آلي، سون هئونگ مين و 
يان فرتونگن و همين طور ستاره هاي منچسترسيتي، لروي سانه 

و داويد سيلوا، عنوان بازيکن ماه را از آن خود کند.

براي	بار	چهارم؛	صلاح،	بازیکن	ماه	لیگ	برتر
جنارو گتوزو، سرمربي ميلان، شانس صعود تيمش به چمپيونزليگ 
را بسيار کم مي داند. ميلان يکشنبه شب به مصاف ساسولو رفت 
و با تس��اوي 1-1 مقابل اين تيم متوقف ش��د. در حالي که اينتر 
ساعاتي قبل تر، 1-0 مقابل تورينو شکست خورده بود، روسونري 
اين فرصت را داشت که اختلاف با رده چهارم را به ۵ امتياز برساند و 
شانس حضورش در چمپيونزليگ را بيشتر کند. با اين حال تساوي 
همه چيز را به هم ريخت و حال گتوزو مدعي شد که شانس صعود 
تيمش به اين رقابت ها بسيار کم است. او گفت: ما شانس بالايي 
داشتيم و از اين بابت ناراحتيم. مي توانستيم به ۵ امتيازي اينتر برسيم 
که اوضاع خيلي برايمان بهتر مي شد. بازي هاي اين شکلي تاثيرش 
را خواهد گذاشت. ما خوب بازي کرديم ولي امتيازات کافي را کسب 
نمي کنيم. براي صعود به ليگ اروپا در رقابت هستيم و باشگاه هاي 

زيادي نيز در اين رقابت حضور دارند. ا

رييس فدراسيون بسکتبال گفت: بازيکنان تيم ملي نوجوانان به اندازه پتانسيلي که 
داشتند، در زمين عمل نکردند. تيم ملي بسکتبال نوجوانان ايران که با هدف کسب 
سهميه جام جهاني و حتي قهرماني راهي رقابت هاي قهرماني آسيا در چين شده 
بود، در نهايت با مقام هفتمي به تهران بازگشت. رامين طباطبايي، رييس فدراسيون 
بسکتبال که همراه با اين تيم در چين حضور داشت، بعد از بازگشت در گفت و گو 
با "ورزش سه" درباره اين ناکامي مي گويد: »همواره در رده نوجوانان نوسانات به 

خاطر شرايط سني زياد بوده و در اين دوره هم اين مشکل گريبان تيم ما را گرفت. 
بازيکنان اين تيم کم تجربه بودند و نوسانات زيادي در طول مسابقاتي که تا به حال 
تجربه اش را نداشتند، رقم زدند که در نهايت به اين نتيجه منجر شد.« وي در پاسخ 
به اين سوال که انتظارش از اين تيم چه بوده، عنوان کرد: »حداقل انتظار ما اين 
بود که تيم به 4 تيم برتر برسد و سهميه جام جهاني را به دست بياورد که متاسفانه 

نشد. بازيکنان به اندازه پتانسيلي که داشتند، در زمين عمل نکردند.«

شانس	کمي	براي	کسب	سهمیه	CL	داریم

واکنش	رییس	بسکتبال	به	از	دست	رفتن	جام	جهاني


